	معتمدون لانحاز تأشيرات العمل وتصديق الشهادات لقنصلية المملكة العربية السعودية	
VACAN	NCY JOB	
	يرجى المابلاغ بانك قرأت الماهلان عن طريق موقع شركة المهدف للتوظيف	
	A leading automative company in Dammam Seeking to recruit the following	
	A leading automative company in Danimain Seeking to recruit the following	
	maintenance manager of a heavy machinery workshop	
	Mechanical engineer (degree) -	
	More than 5 years' experience -	
	Management and maintenance of a heavy machinery workshop, cement mixing and pumping equipment, and trucks	
	Fluent in written and spoken English -	
	Managing a maintenance team of 15 technicians -	
l preparing a budget for	a workshop branch, relying on meeting periodic maintenance and repairs to machinery and saving on operating expenses. Manager of heavy machinery workshop	
	Salary range - Starting from 15,000SRUp to 20,000SR	
	If you are interested, please send your cv to	
	eng@targetjo.com	

ملاحظة هامة	- جميع الماعدانات - بقس
ننشرها كما تردنا من المشركات المعلنة او من المواقع الماخبارية دون تحمل اي مسؤولية	
(لمتابعة اخر الاعلانات اولما باول يرجى مراجعة موقعنا كل نصف ساعة حيث يتم تحديث الاعلانات وبشكل مستمر كل نصف ساه	ف ساعة)
TARGETJO	
ادعوا اصدقائك للاشتراك معنا لتصل جميع اعلانات المتوظيف الى بريدكم الالكتروني مباشرة	
<u> </u>	